

[Text]

I understand that it would be very useful in such areas to have TV facilities. Unfortunately, I am not responsible for CBC. I myself have made many representations to the Secretary of State to accelerate that process, because when I travel in northern Indian villages they ask for TV services. I do think it would be more appropriate to discuss this problem on the estimates of the Secretary of State rather than with myself, because I have no direct power. I will take note of your representation, I know it is of great concern, and we do hope that with the establishment of satellite services in Canada the TV system will be more efficient in such isolated areas where it is needed more than anywhere else.

I cannot give any specific date to the honourable member, Mr. Cadieu, because I am not the minister responsible for that service.

Mr. Cadieu: There are about five Indian reservations as well as the immediate population, Mr. Chrétien.

The Chairman: Gentlemen, it is five minutes after eleven o'clock, there are other committees meeting, and I know that members have to attend those as well.

I would like to thank the Minister for appearing before the Committee. I believe he has a government report on the objectives, priorities and the strategies to table with the Committee. They will be attached as an appendix to the Minutes on Proceedings and Evidence.

The next meeting of the Committee will be on April 13 at 9.30 a.m., when we will have departmental officials, if you wish to pursue the same subject.

The meeting is adjourned.

[Interpretation]

Manitoba et je comprends qu'il serait utile d'y installer un réseau de télévision. Malheureusement, je ne suis pas responsable de Radio-Canada. J'ai moi-même fait de nombreuses instances au secrétaire d'État pour accélérer les démarches car, lorsque je visite les villages indiens du Nord, les habitants me demandent des services de télévision. Je crois qu'il serait plus utile de discuter de ce problème à propos des prévisions budgétaires du secrétariat d'État plutôt qu'avec moi-même car je n'ai aucun pouvoir direct. Je prends note de vos arguments, je sais qu'ils sont essentiels et nous espérons que la création de service satellites au Canada permettra un système de télévision plus efficace dans les régions isolées qui en ont besoin davantage que tout autre.

Je ne puis donner aucune date précise à M. Cadieu car je ne suis pas responsable de ce service.

M. Cadieu: Outre la population elle-même, monsieur Chrétien, il existe environ 5 réserves indiennes.

Le président: Messieurs, il est 11 h. 05 et il y a d'autres séances de comité et je sais que les députés doivent y assister.

Je voudrais remercier le ministre d'avoir comparu devant le comité. Je crois qu'il doit déposer au comité un rapport du gouvernement sur les objectifs, les priorités et les stratégies. Il figurera en annexe des procès verbaux.

La prochaine réunion du comité se tiendra le 13 avril à 9 h. 30 du matin; les fonctionnaires du ministère seront présents, si vous souhaitez poursuivre sur le même sujet.

La séance est levée.

[Faint mirrored text bleed-through from the reverse side of the page, including phrases like "I will go right to the answer...", "I think it is a shame...", "I would like to thank the Minister...", and "The meeting is adjourned."]